



Arrangement of Science, Technology and Cultural Exchange Tour in Germany

有關德國科技及文化深度交流團之安排

Dear Parents,
各位家長：

To broaden students' international perspectives and enhance their cross-cultural awareness, the Hong Kong Association for Computer Education has specially arranged the Germany Science, Technology and Culture Exchange Tour, inviting exceptional youth with outstanding STEAM competencies to participate. Following a comprehensive selection process by the organising body, your son/daughter has been invited to join. Kindly refer to the table below for details and sign the e-circular by 7 March 2025 (Fri). For enquiries, please contact Mr Wen Hua Yan, Head of the Information and Communication Technology Department, at 26049762. Thank you.

Date	活動日期	24 April 2025 (Thu) to 3 May 2025 (Sat)	2025 年 4 月 24 日 (四) 至 5 月 3 日 (六)
Organisation	主辦機構	香港電腦教育學會	The Hong Kong Association for Computer Education
Tour Agency	旅行社	Trumpstech Digital Education Services Ltd	尊科教育旅行有限公司
Venue	活動地點	Germany	德國
Transportation	交通安排	By Plane (Lufthansa)	乘搭飛機 (漢莎航空)
		Outbound: LH 797 (HK 23:25 – Frankfurt 06:55 (+1))	去程：香港 23:25 – 法蘭克福 06:55 (+1)
		Inbound: LH 117 (Munich 18:00 – HK 15:45)	回程：慕尼黑 18:00 – 香港 15:45
Accommodation	住宿安排	3/4-star standard double room, same-sex, 2 persons/room	三/四星級標準雙人房，同性別、二人一房
Gathering	集合安排	24/4, 8:25 pm, Hong Kong International Airport	24/4，下午 8:25，香港國際機場
Dismissal	解散安排	3/5, 3:45 pm, Hong Kong International Airport	3/5，下午 3:45，香港國際機場
Activity Fee	活動費用	Original Fee: HK\$27,800	原本費用：港幣 27,800 元正
		Students pay HK\$5,000 only, with the balance covered by our school and Home and Youth Affairs Bureau.	學生只需支付港幣 \$5,000 元正，其餘由本校及民政及青年事務局資助。
Special Remarks	特別備註	<u>Identity Documents</u> Students are required to bring their HKID Card. Students must present a valid passport.	身份證件 學生必須攜帶香港身份證。 學生必須出示有效的護照。
		<u>Travel Insurance</u> The tour fee includes basic insurance. (Parents can purchase additional travel insurance for their children if necessary)	旅遊保險 團費已包括基本保險。 (如有需要，家長可自行為子女額外購買其他旅遊保險)
		<u>Training and briefing sessions</u> Students are required to attend all training and briefing sessions for the event between February and April 2025.	訓練及簡介會 學生必須出席於 2025 年 2 月至 4 月期間為活動而設的全部訓練及簡介會。

為拓寬學生的國際視野並提升其跨文化意識，香港電腦教育學會特舉辦「德國科技及文化深度交流團」，邀請具備卓越 STEAM 能力的青少年參與。經過主辦單位的全面甄選程序，貴子女已獲邀參加。詳情請參閱上表，並請於 2025 年 3 月 7 日 (五) 前簽署電子通告。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 與資訊及通訊科技科主任溫華恩老師聯絡。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
4 March 2025 2025 年 3 月 4 日